
Teammøde OR 13/5-20 

 

1.) Covid-19 og øgning af aktivitet mod et mere normalt niveau: Muligheder efter sommerferien, 

planlægning for indkaldelse og håndtering af patienter i venteværelset bliver diskuteret. For at 

holde den sociale afstand ser vi gerne at der max er 1 pårørende med inde på klinikken. Vi har et 

kapacitetsproblem. Der er 2 stole der benyttes til nødbehandlinger/kontrol og i den anden klinik er 

der 1 stol som bliver benyttet til seponering af app for at mindske aerosoler. Et forslag er at 

benytte klinik 7 på cariesgangen og det er foreløbigt reserveret i uge 27 til OR. 

MK har et forlag om evt. udvide åbningstiden på OR i en periode fra kl. 7-18 og at der kan arbejdes 

i 2 hold for at kunne indhente vores patienter.  

 

2.) Arbejdsplan for sommerferien er på plads. Muligheden for nødbehandling mandag morgen kl. 

7 er ikke aktuelt i Covid perioden og tages op til vurdering senere 

 

3.) Revidering af instrukser fordeles mellem os, der er revision senest 20/6. Sedlen ligger på KA-

kontoret og man skriver sig på   

 

4.) Til henvisning af OTP skal der væres opmærksom på om det er helt eller sektions OTP 

 

5.) Der har været bestilt molds, vi har modtaget både 3 og 5mm.  

 

6.) OBS:                                                                                                                                                                      

At være opmærksomhed på, at bidhævning seponeres når det er muligt.                       

Retentionstråde der ikke passer hvis der sidder løse brackets over længere tid.                                 

Der skal skrives dato for aflevering, når der sendes scan.   

 Vi aftaler at der skal være lagt pincet og ”start-kit” fremme mellem patienterne.                           

Optagelse af ”baghoved” er ikke et must til profil rtg/Ceph.                                                                     

TP-behandlingsliste, husk at notere under OR kort nederst                                                                                               

 

7.) Instrumenter skal rengøres med sprit eller sæbe/vand inden de sættes ud på bakken ellers risikere 

at de ikke er rene og der kan være rester fra buer              

 

8.) Hvem bruger vi af teknikere til aftageligt app? HH har undersøgt de forskellige. Det er billigere for 

os hos Charlotte og MK ønsker teknik herfra. TK vil notere efter behov af teknikvalg om det er 

Nellemann eller Charlotte han ønsker at bestille fra. 

 

9.) CBCT scan og ny KA uddannelse kan overvejes og vil blive drøftet til næste møde 

 

10.)  Smart Arch buer skal sidde i længere tid, der er effekt over længere tid og bue antal halveres.   

Beskrives af MK/TK i journalen 

 

11.)   Vi har fået besked om at der har været en fejl på Snaplink-tubes. Obs på om der er en fejl i     

skydedør i UK 2015, ved evt. defekt sorteres de fra 

 

12.)  MK ønsker almindelig tilsætning i bogen af fast kontrol efter sommerferien 



 

 

 


